
 
 

 

Seniorgruppa har stort sett gjennomført turprogrammet for 2024, med noen justeringer, som ofte 
skyldes at værgudene i Nordland ikke alltid spiller på lag med oss. 
21. februar hadde vi den tradisjonelle byvandringen, med avslutning på den hjemmekoselige 
Bakerikafeen. Det var Randi som var turleder for de 11 som deltok. 
 
20. mars tok Lidvor oss med på skitur, fra Røde Kors hytta til Tverrvassgården. Det var skya men 
stille på fjellet, og vi 8 som var med hadde en fin dag, som vi avslutta med kaffe og niste på 
terrassen til Røde Kors hytta. 
 
17. april dro Seniorene til Skistua. Skistua har en egen klang i de fleste Ranværingers hjerte. Det 
var og er dit mange har lagt søndagsturen gjennom året. Det var stille da vi var der, men med et 
nostalgisk sus gjennom de gamle furuene, som omkranser den gamle hytta. 9 stk. var med, og 
Aud var turleder. 
 
22. mai tok Brita oss med på en opplevelsesrik tur til Hundneshågen og Rognholmen, i det vakre 
været. Det er en flott utsikt fra Hundneshågen over Hemnesberget og Skarpsundet i sørvest. Det 
er bare å gi seg ende over, og konstatere at «de på Berget» har et av Nordlands vakreste og lettest 
tilgjengelige turterreng, og som Rognholmen også er en del av. 
10 stk. var med, og vi avslutta med is på «Berget». 
 
12.-13. juni. Den planlagte turen til Rødøy og Klokkergården ble skrinlagt, og da ble det Kvarøya 
igjen. Vi elsker å komme dit og møte de positive menneskene der, som ordner med overnatting og 
mat. De legger seg virkelig i selen for at vi skal trives. 
Og været..! Det var regnælinger da vi starta, men da vi kom til Kleivhalsen så vi det klarna over 
øya vår der ute. Magnus på Oskarbrygga åpna vinduet og trodde han fikk gjester som han ikke 
hadde notert. På Kvarøybrygga sto Silje og tok imot, og fikk installert oss i Sjøhusa. Så gikk det 
slag i slag med turer, og vi spiste nydelig sjømat hos Geir og Lill på Oleas. Hesteskokasting med 
premier, og hyggesamling…og sola gikk aldri ned. Torsdag med frokost, og fiskekjøp hos 
Sarrassen, før Silje og mannen skyssa oss over til fastlandet. En fin tur «Ut i Øyan». Håkon og 12 
andre Seniorer. 
 
14. august dro Greta og 8 Seniorer til Bleikvasslia og Anders Larsafjellet. Værgudene skrudde på 
sjarmen, så det ble en flott tur på fin sti oppover mot toppen, der utsikten er formidabel til alle 
kanter. Det ble Kamkake og kaffe på Gammelskola, og en tur ned langs elva til Køtaplassen. 
Turen ble avslutta med Softis på bensinstasjonen i Korgen. 
 
4.-5. september. Tur til Korgfjellet. Johanne hadde bestilt 2 hytter til oss 11. Hyttene er fine, men 
var ikke oppvarma, så vi måtte ut å gå tur for bli varm. Mye vind på fjellet. Vi spiste middag på 



fjellstua, hadde trivelig samling etterpå, og fjellvinden strøk langs novene og nynna oss i søvn. 
Tett tåke, men stille da vi sto opp. Men vi så da nok til å kaste hesteskoene, for de har vi alltid 
med. Turen ble avslutta i Korgen, med besøk på turistlokalet til Hemnes Turistforening som 
hadde åpen kafe. 
 
9. oktober dro 5 Seniorer med Bjørnar Jakobsen som turleder, til Fjellenget. Værer var litt 
rufsete…men pytt, vi er da turfolk! Litt hvitt på bakken i høyden, vinteren nærmer seg. 
Deltakerne syntes de hadde en fin tur. 
 
13. november gikk den siste turen i år til Varmosletta. 6 stk. var med, og Randi var turleder.  
 
6. desember hadde vi jule-kaffe på lokalet. Aud og Lidvor hadde dekka festlig bord, med snitter, 
hjemmelagde kaker, og godt i glasset. Vi var 14 Seniorer, som hadde en fin førejulskveld sammen. 
 
Julelunsjen i år gikk av stabelen på Stenneset den 18. desember. Vi satt i den gamle peisestua, og 
kosa oss med førsteklasses julemat. 15 stk. var med.  
God Jul. 🎄 
 
Torsdagsturene i Klokkerhagen går hele året. Det har blitt 37 turer i år, med variert oppmøte. Aud 
har nøkkel til Årestua, så der drikker vi kaffe, løser verdensproblemer…og «det trenges» og har 
det sosialt. 
Vi har hatt 8 onsdagsturer, 2 overnattingsturer. 
 
«Inn på tunet», på Grønfjell gård har også i år stått på programmet. Vi har sådd poteter og gulrot. 
Vært på slåttonn med hesjing, og spist slåttegraut og spekemat på låven. 
Så fikk vi fin avling av det som var sådd. Moro å være med på gårdsarbeid på gammelmåten, og 
takk til Silja for at vi får være med på dette. 
 
Seniorgruppa hadde sitt årsmøte med valg 28. november. Turopplegget for 2025 ble lagt opp og 
vedtatt. Nytt styre ble valgt, og følgende er valgt for 2025: 
 
 
Leder: Håkon Hagebø 
Nestleder: Bjørnar Jakobsen 
Sekretær: Greta Skaland 
Styremedlem: Aud Jakobsen, med kaffe-ansvar på møtene 
Valgkomité: Ingebjørg Hoff Johansen og Vigdis Nygaard 
Turkomite: Randi Bernersen og Brita Nilsen 
 
Takk til alle Seniorene, som møter trofast opp på turer og møter, og som er med å gjøre det mulig 
å drive ei Seniorgruppe. 
 

Håkon Hagebø  



     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
                                                  


